
Schriftelijke vragen van het CDA Steenwijkerland aan het  college  
conform artikel 39 van het Reglement van Orde 

 

Aan het college van B&W van Steenwijkerland,              14 juni 2018 
                     
Onderwerp: Natuur en (water)recreatie in balans?  
  
Geacht college,  
 

Al jaren ondervinden gebruikers van het water in onze gemeente hinder en belemmering door de 

aanwezigheid van waterplanten. Er groeien meer waterplanten dan voorheen als gevolg van 

waterkwaliteitsverbetering in het gebied. Voor de natuur is dit een gunstige ontwikkeling, maar met name de 

recreatie ervaart belemmering. Recreanten komen met hun bootjes vast te zitten in de planten en 

ondervinden op bepaalde plekken ook hinder bij het zwemmen.  

 

Dit probleem is niet van vandaag, al in 2013 zijn er overleggen geweest tussen Koptop, provincie, gemeente, 

waterschap, riettelers en beroepsvissers, zeilvereniging Belterwiede, staatsbosbeheer, natuurmonumenten 

en stichting Waterrecreatie. Uit deze overleggen zijn, zo hebben wij begrepen, werkgroepen ontstaan.  

 

De afgelopen week zijn over dit onderwerp verschillende artikelen verschenen in de pers en op social media. 

Er wordt gesteld dat als we niets doen dit onomkeerbare gevolgen heeft voor de watersport. De artikelen en 

gesprekken die wij hebben gevoerd met inwoners roepen bij ons de volgende vragen op: 

 

 Welke stappen zijn er gezet door de werkgroepen vanaf 2013 en wordt er nog steeds samengewerkt? 

 Welke rol heeft de gemeente Steenwijkerland opgepakt vanaf 2013?  

 Het waterschap heeft in 2014 in samenwerking met meerdere partijen 2 rapporten op laten stellen. 

Bent u bekent met deze rapporten en weet u wat er gedaan is met de aanbevelingen uit die 

rapporten?  

 Wij hebben begrepen dat de rapporten o.a. adviseren te komen tot een pilot maaien in de Oostelijke 

Belterwiede. Welke mogelijkheden zijn benut om die pilot uit te voeren en wie heeft daar regie op 

gevoerd?  

 Het beheerplan voor de Natura 2000-gebieden De Wieden en Weerribben is in mei 2017 vastgesteld 

door de provincie Overijssel en het Ministerie van Economische Zaken. Het maaien van 

waterplanten, onder voorwaarden, is opgenomen in dit plan. Heeft u en/of leden van de werkgroep 

geprobeert invloed uit te oefenen op deze paragraaf in het beheerplan ten behoeve van een gunstig 

maaibeleid voor de wateren in onze gemeente?  

 Tot nu toe lijkt de provincie niet open te staan voor een pilot, wat zou kunnen betekenen dat delen 

van de wateren in onze gemeente niet meer gebruikt kunnen worden voor recreatie en toerisme, 

bijvoorbeeld de zeilfunctie van  de Oostelijke Belterwiede. Bent u voornemens de provincie op 

andere gedachten te brengen?  

 Welke stappen gaat u, liefst samen met betrokken partijen, de komende periode zetten om te zorgen 

dat de overlast van de groei van waterplanten beperkt wordt? 

 
 
Namens de fractie van het CDA Steenwijkerland 
Femedith Kersjes 
 

 



 
 
 
 

 

 

 
 

 

 


